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Geachte heer/mevrouw, 

 
Per brief van 24 augustus jl. heeft u vragen gesteld over de plaatsing van elektrische 
laadpalen in onze gemeente. Naar aanleiding van de beantwoording dd. 6 oktober jl. 
heeft u per brief van 1 november jl. vervolgvragen gesteld. Voor de leesbaarheid hebben 
wij uw vragen hieronder ingevoegd. 
 
1. Naar aanleiding van de beantwoording van onze suggestie om ook in 

Ransdaal locaties te voorzien van laadpalen (vraag 4 van de schriftelijke 
vragen dd. 24 augustus 2022), is onze vervolgvraag, cq het verzoek aan het 
college, om een nader onderzoek in te stellen in Ransdaal, of er bij de 
bewoners van deze kern behoefte is aan laadpalen voor EV’s en hierbij niet 
alleen uit te gaan van het onderzoek van Vattenfall.  
Ten eerste dient voor de duidelijkheid te worden aangegeven dat de gemeente geen 
initiatiefnemer of opdrachtgever is voor het plaatsen en exploiteren van laadpalen. 
De concessie hiervoor is afgegeven door de provincies Limburg en Noord-Brabant, 
als uitvoering van de Nationale Agenda Laadinfrastructuur. Op grond van deze 
concessie verzorgt Vattenfall de planvorming, plaatsing, beheer en exploitatie van 
de (proactieve) laadpalen. De gemeente heeft enkele een faciliterende rol: wij 
adviseren naar aanleiding van de in het plaatsingsplan voorgestelde lokaties en wij 
nemen de benodigde verkeersbesluiten.  
Het gaat in dit vraagstuk niet alleen om sec de behoefte aan oplaadpunten. Als 
overheid wil je, naast dienstbaar en faciliterend zijn naar de burger, ook sturen op de 
eigen verantwoordelijkheid van de burger en op een doelmatig gebruik van de 
openbare ruimte. Het reserveren van parkeerplaatsen voor het opladen van 
elektrische voertuigen gaat immers ten koste van een openbare parkeerplaats. 
Daarnaast is een eigen laadvoorziening qua kosten en laadzekerheid gunstiger voor 
de autobezitter dan wanneer hij of zij aangewezen is op een openbare laadpaal.  
Om die reden wordt zoveel mogelijk gestuurd op het aanleggen van laadpunten op 
eigen terrein, en worden alleen daar waar dit niet mogelijk is openbare laadpalen 
geplaatst. In Ransdaal heeft slechts een klein aantal woningen niet de mogelijkheid 
om een voorziening op eigen terrein aan te leggen, en ontbreekt daarom de 
noodzaak om openbare laadpalen te plaatsen.  
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Op grond van bovengenoemde argumenten is een nadere behoeftepeiling daarom 
ook niet zinvol. 
 

2. Er bereiken ons ook nog al wat klachten vanuit de gebruikers van EV’s, over 
de laadpalen bij het gemeentehuis. De laadpalen aan de kant van het 
gemeentehuis zijn doorlopend bezet door auto’s van de gemeente (met name 
in het weekend, als ze niet gebruikt worden, is dit erg storend). Aan de 
straatkant is de veelgehoorde klacht dat deze laadpalen na 15 minuten 
stoppen met laden. Graag zouden we hier opheldering over willen krijgen en 
wat u als college daar aan gaat doen? 
De meldingen over het bezet houden van laadpalen door de door de gemeente 
geleasede deelauto’s zijn ons bekend. Voor deze auto’s gelden echter contractuele 
verplichtingen om deze, wanneer ze niet worden gebruikt, aan een laadvoorziening 
te koppelen. Achterliggende gedachte is dat de auto’s te allen tijde vol zijn voor de 
volgende gebruiker. Er wordt binnen de ambtelijke organisatie gekeken hoe hier een 
praktische invulling aan kan worden gegeven. 
Voor wat betreft storingen aan de laadpalen geldt dat wij enkel meldingen kunnen 
doorgeven aan de betreffende exploitant. De door u bedoelde melding is door ons 
doorgegeven. 

 
3. Bij het treinstation in Voerendaal staat een laadpaal, waarvan gebruikers ons 

melden dat die al enkele maanden buiten gebruik is. Kan ook hier actie op 
worden ondernomen?  
Het beheer en de exploitatie van deze laadpalen is in handen van een commerciële 
partij. De gemeente is hier, behalve dat wij de grond in gebruik hebben gegeven, 
geen partij in. Op de laadpaal staat een servicenummer waar gebruikers klachten en 
storingen kunnen doorgeven. Ook deze melding is als signaal aan de exploitant 
doorgegeven. 

 
4. Inmiddels zijn de eerste laadpalen zichtbaar in de gemeente. Wel hebben we 

de afgelopen dagen al regelmatig kunnen constateren dat er andere auto’s dan 
EV’s, parkeren op de plekken met laadpalen. Het is uiteraard nog even wennen 
voor de inwoners, maar mogen we er vanuit gaan dat hier in de toekomst wel 
op gehandhaafd wordt? 
Onlangs heeft de Hoge Raad in arrest geoordeeld dat het zogenaamde 
laadpaalkleven niet strafbaar is. Handhaving is, wanneer een elektrisch voertuig 
(EV) op een parkeerplaats staat die is gereserveerd voor het opladen van EV’s, in 
veel gevallen ook niet mogelijk: het is voor een handhaver niet altijd te beoordelen of 
een auto daar staat met de bedoeling om opgeladen te worden. 
In het geval van niet-EV’s wordt conform het geldende handhavingsbeleid 
gehandhaafd. 
Er wordt vanuit gegaan dat vanwege sociaal wenselijk gedrag autobezitters niet of 
niet onnodig van een parkeerplaats bedoeld voor het opladen van een elektrische 
auto gebruik maken. Hierbij geldt, zoals u terecht opmerkt, dat dit gedragspatroon 
nog moet ‘inslijten’. 
 

5. Tot slot, is er bij de laadpalen bij de Borenburg, een hinderlijk brommend 
geluid te horen. Of dit bij de andere laadpalen ook het geval is, dat is ons niet 
bekend. Dit willen we meegeven als aandachtspunt. 
Er zijn ook bij ons meldingen binnengekomen dat deze laadpaal een storing heeft. 
Deze melding is doorgegeven aan Vattenfall. Overigens geldt ook voor deze 
laadpalen dat wij geen partij zijn in de exploitatie en het beheer. 
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Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VOERENDAAL, 
de secretaris,    de burgemeester, 
C.J.H.M. Janssen   W. Houben 


